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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  

Datum: 2025-04-10 

Tid: 1800 

Plats: Messenger 

Närvarande: Lasse Nyman, Stina Frankejö, Lotta Frankesjö, Ulrika Larefalk, Winnie 

Gundersen, Fanny Larsson, Filippa Drottsgård, Kjerstin Segerstedt Hambræus, Marie Arnhage 

samt Henrik Johansson (under § 19) och Ingrid Olsson (under § 18, avel).  

Förhinder:  

§ 9 Öppnande av mötet  

Lasse förklarade mötet som öppnat och välkommande alla. 

§ 10 Val av mötesfunktionärer  

Sekreterare: Stina 

Justerare: Marie  

§ 11 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes.  

§ 12 Föregående mötesprotokoll  

Lades till handlingarna.  

§ 13 Protokoll från avdelningarna   

Avdelningen Stockholm planerar för många spännande aktiviteter, bland annat 

vattenapportering, fortsättning med nosework och BPH.  

§ 14 Bordlagda ärenden  

Köpa Hund 

SKK eftersöker en friställd cocker  

Bilden är inskickad och finns nu på Köpa Hund.se   

Podie till utställning  

Lades ner.  

 M
A,

 L
N

, S
JF

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k:

 ID
 2

up
8q

by




Funktionsutbildningskommittén bjuder in utbildningsansvariga 

Fanny utses till utbildningsansvarig och kommer att vara med på 

funktionsutbildningskommittén sammanträden.  

SSRKs fullmäktige 

Lasse åker. Någon mer får också deltaga, Marie hör av sig i styrelsechatten 

under morgondagen om någon mer övervägt att vara med. Bordlades till nästa 

möte hur klubben ska rösta.  

§ 15 Ingående/utgående post 

Sponsorer 

Svedea – Lotta har haft möte med Svedea, men avtalet har inte kommit ännu. 

Lotta påminner dem.  

Helgkurs för avelsfunktionärer  

10-11/5, Filippa närvarar.  

Stockholm Cockerklubb ansöker om 20 kr/medlem 

Ulrika hör av sig till SKK för att se över medlemsantalet i 

stockholmsavdelningen och fixar detta.  

Nya styrelsen är inskickad till SSRK  

Marie har skickat in den nya styrelsekonstellationen till SSRK.  

Ytterligare ledamot i jaktkommittén samt i avelskommittén 

Johanna Salomonsson i jaktkommittén. Samt tillfråga Anna Svensson att 

fortsätta vara med.  

Ewa Wikermo-Rajala tillfrågas som ledamot i avelskommittén tillsammans med 

Ingrid.  

Senast den 15/4 ska personer till kennelfullmäktige anmälas 

Cockerklubben kommer inte att skicka någon detta år.  

§ 16 Avdelningarna  
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Aktiva Cockrar  

Aktiva Cockrar Östergötland  

Inget att rapportera.  

Aktiva Cockrar Västra 

Inget att rapportera. 

Aktiva Cockrar Småland 

Inget att rapportera. 

Aktiva Cockrar Göteborg 

Inget att rapportera. 

§ 17 Ekonomi 

Ulrika meddelar att ekonomin är bra.  

§ 18 Kommittéer/poster 

Avel  

Ansvarig: Ingrid Olsson (utom styrelsen)  

Kommitté: Filippa Drottsgård och Kjerstin Segerstedt Hambræus 

Ewa Wikermo-Rajala tillfrågas att vara med i avelskommittén tillsammans med Ingrid. 

Filippa och Kjerstin är en del av kommittén.   

Kommittén har styrelsens förtroende att driva avelsfrågor under kommande år.  

De planerar för ett möte där de går igenom om vem som ska göra vad.  

Utställning  

Ansvarig: Lotta Frankesjö  

Kommitté: Stina Frankesjö, Fanny Larsson och Lasse Nyman 

Club Show 13 september 2025 

DogFIX – Lotta väntar fortfarande på det skriftliga avtalet.  

Club Show 14 december 2026 

Domare, söker Lasse vidare på. Förslag mottages.  

Jakt 

Ansvarig: Marie Arnhage 

Kommitté: Ulrika Larefalk, Winnie Gundersen, Fanny Larsson (Johanna 
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Salomonsson, utom styrelsen) 

Inget att rapportera.  

Viltspår 

Ansvarig: Winnie Gundersen 

Kommitté: Kjerstin Segerstedt Hambræus 

Inget att rapportera. 

Ulrika lyfte om de vill arrangera KM, de får fundera på saken, hur det skulle gå 

med logistik bland annat.  

Medlemsregister m.m.  

 Ansvarig: Maria Terning  

I mars hade klubben 1198 medlemmar.  

§ 19 Media  

Tidningen 

Ansvarig: Henrik Johansson 

Henrik önskar presentationer + bilder från de nya styrelsemedlemmarna till 

kommande tidning.   

Hemsida + Facebook 

Ansvarig: Eva Frisk 

Filippa har kontakt med en som kan tänkas att överta detta ansvarsområde.  

Kontaktlista till hemsidan, skickar Marie till Eva.  

Pusha webbinarium med Royal Canin, Marie meddelar Eva.   

Winnie kontaktar Eva att få tillgång till FB-sidan.  

§ 20 Övriga frågor 

Inskickat mail från Marina Aspelin som tackar för blomman hon fick och för hon valts till 

hedersmedlem.  

Lasse lyfte, om vi kan göra olika messengerchatter för olika ämnen, kommittéer, AU mm. - 

Fanny kollar över detta!   

§ 21 Nästa möte 

Torsdagen den 15/5 kl. 1900 via Messenger. 
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§ 22 Avslutande  

Lasse tackade för ett bra möte och förklarade det som avslutat. 
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Vid protokollet 2025-04-10 

Sekreterare      Ordförande   

Stina Frankesjö    Lars Nyman 

    

Justerare  

Marie Arnhage  
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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  


Datum: 2025-04-10 


Tid: 1800 


Plats: Messenger 


Närvarande: Lasse Nyman, Stina Frankejö, Lotta Frankesjö, Ulrika Larefalk, Winnie 


Gundersen, Fanny Larsson, Filippa Drottsgård, Kjerstin Segerstedt Hambræus, Marie Arnhage 


samt Henrik Johansson (under § 19) och Ingrid Olsson (under § 18, avel).  


Förhinder:  


§ 9 Öppnande av mötet  


Lasse förklarade mötet som öppnat och välkommande alla. 


§ 10 Val av mötesfunktionärer  


Sekreterare: Stina 


Justerare: Marie  


§ 11 Fastställande av dagordningen 


Dagordningen fastställdes.  


§ 12 Föregående mötesprotokoll  


Lades till handlingarna.  


§ 13 Protokoll från avdelningarna   


Avdelningen Stockholm planerar för många spännande aktiviteter, bland annat 


vattenapportering, fortsättning med nosework och BPH.  


§ 14 Bordlagda ärenden  


Köpa Hund 


SKK eftersöker en friställd cocker  


Bilden är inskickad och finns nu på Köpa Hund.se   


Podie till utställning  


Lades ner.  







Funktionsutbildningskommittén bjuder in utbildningsansvariga 


Fanny utses till utbildningsansvarig och kommer att vara med på 


funktionsutbildningskommittén sammanträden.  


SSRKs fullmäktige 


Lasse åker. Någon mer får också deltaga, Marie hör av sig i styrelsechatten 


under morgondagen om någon mer övervägt att vara med. Bordlades till nästa 


möte hur klubben ska rösta.  


§ 15 Ingående/utgående post 


Sponsorer 


Svedea – Lotta har haft möte med Svedea, men avtalet har inte kommit ännu. 


Lotta påminner dem.  


Helgkurs för avelsfunktionärer  


10-11/5, Filippa närvarar.  


Stockholm Cockerklubb ansöker om 20 kr/medlem 


Ulrika hör av sig till SKK för att se över medlemsantalet i 


stockholmsavdelningen och fixar detta.  


Nya styrelsen är inskickad till SSRK  


Marie har skickat in den nya styrelsekonstellationen till SSRK.  


Ytterligare ledamot i jaktkommittén samt i avelskommittén 


Johanna Salomonsson i jaktkommittén. Samt tillfråga Anna Svensson att 


fortsätta vara med.  


Ewa Wikermo-Rajala tillfrågas som ledamot i avelskommittén tillsammans med 


Ingrid.  


Senast den 15/4 ska personer till kennelfullmäktige anmälas 


Cockerklubben kommer inte att skicka någon detta år.  


§ 16 Avdelningarna  







Aktiva Cockrar  


Aktiva Cockrar Östergötland  


Inget att rapportera.  


Aktiva Cockrar Västra 


Inget att rapportera. 


Aktiva Cockrar Småland 


Inget att rapportera. 


Aktiva Cockrar Göteborg 


Inget att rapportera. 


§ 17 Ekonomi 


Ulrika meddelar att ekonomin är bra.  


§ 18 Kommittéer/poster 


Avel  


Ansvarig: Ingrid Olsson (utom styrelsen)  


Kommitté: Filippa Drottsgård och Kjerstin Segerstedt Hambræus 


Ewa Wikermo-Rajala tillfrågas att vara med i avelskommittén tillsammans med Ingrid. 


Filippa och Kjerstin är en del av kommittén.   


Kommittén har styrelsens förtroende att driva avelsfrågor under kommande år.  


De planerar för ett möte där de går igenom om vem som ska göra vad.  


Utställning  


Ansvarig: Lotta Frankesjö  


Kommitté: Stina Frankesjö, Fanny Larsson och Lasse Nyman 


Club Show 13 september 2025 


DogFIX – Lotta väntar fortfarande på det skriftliga avtalet.  


Club Show 14 december 2026 


Domare, söker Lasse vidare på. Förslag mottages.  


Jakt 


Ansvarig: Marie Arnhage 


Kommitté: Ulrika Larefalk, Winnie Gundersen, Fanny Larsson (Johanna 







Salomonsson, utom styrelsen) 


Inget att rapportera.  


Viltspår 


Ansvarig: Winnie Gundersen 


Kommitté: Kjerstin Segerstedt Hambræus 


Inget att rapportera. 


Ulrika lyfte om de vill arrangera KM, de får fundera på saken, hur det skulle gå 


med logistik bland annat.  


Medlemsregister m.m.  


 Ansvarig: Maria Terning  


I mars hade klubben 1198 medlemmar.  


§ 19 Media  


Tidningen 


Ansvarig: Henrik Johansson 


Henrik önskar presentationer + bilder från de nya styrelsemedlemmarna till 


kommande tidning.   


Hemsida + Facebook 


Ansvarig: Eva Frisk 


Filippa har kontakt med en som kan tänkas att överta detta ansvarsområde.  


Kontaktlista till hemsidan, skickar Marie till Eva.  


Pusha webbinarium med Royal Canin, Marie meddelar Eva.   


Winnie kontaktar Eva att få tillgång till FB-sidan.  


§ 20 Övriga frågor 


Inskickat mail från Marina Aspelin som tackar för blomman hon fick och för hon valts till 


hedersmedlem.  


Lasse lyfte, om vi kan göra olika messengerchatter för olika ämnen, kommittéer, AU mm. - 


Fanny kollar över detta!   


§ 21 Nästa möte 


Torsdagen den 15/5 kl. 1900 via Messenger. 







§ 22 Avslutande  


Lasse tackade för ett bra möte och förklarade det som avslutat. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


Vid protokollet 2025-04-10 


Sekreterare      Ordförande   


Stina Frankesjö    Lars Nyman 


    


Justerare  


Marie Arnhage  
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